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Det har været rigtig hyggeligt i juletiden at kunne nyde et 
absolut bæredygtigt og smukt pyntet juletræ i skovkanten for 

enden af Hasselvej. 

Smukt er træet stadig, nu hvor pynten er fjernet.  

Tak til den ukendte initiativtager. Vi håber, at du pynter træet 

igen, når julen nærmer sig. 

10.01.2019/Tove Bjerre 


